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Készült: a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat
Közgyűlésének 2024. október 8-án a Vármegyeháza Győr, Városház tér 3. II. emeleti
tárgyalójában 13. 00 órakor tartott alakuló üléséről.

Jelen vannak: Gmbits Ferenc, Megyimóri Dóra, Payrits Marianna, Pilsits Mária, Rádler
Józsefné, Schmatovichné Radits Klaudia Eva, Tóth-Novák Renáta.

Jelen vannak mé az ülésen: dr. Mester László a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Területi
Választási Bizottság Elnöke, dr. Petö Péter és Ivanics Ferenc, a Győr-Moson-Sopron
Vármegyei Közgyűlés alelnökei, dr. Malomsoki Istvánjegyzö, Szanyiné dr. Vitinger Mónika,
az Önkormányzati, Jogi és Gazdasági Iroda vezetöje, Körmendy Bemadettjogi elöadó.

Rádler Jőzsefné korelnök
Tisztelettel köszöntötte dr. Mester László urat, a Területi Választási Bizottság elnökét, a
megválasztott horvát területi nemzetiségi önkonnányzat tagjait és az alakuló ülésen megjelent
vendégeket.
A 2024. június 9-én megtartott nemzetiségi önkormányzati képviselöválasztás során a
nemzetiségi névjegyzékbe regisztrált választópolgárok megválasztották a területi nemzetiségi
önkormányzati képviselőket is.
A nemzetiségek jogairól szóló törvény 87. § (1) bekezdése értelmében a nemzetiségí
önkonnányzat testülete a választást követő 15 napon belül tartja meg alakuló ülését. E törvény
167. § (1) bekezdése kimondja, hogy ahol e törvény a választáshoz, a választás eredményének
jogerős megállapításához, illetve a választás napjához jogkövetkezményt fííz, ott a
jogkövetkezmény alkalmazásának kezdő időpontjaként 2024. október 1. napját kell érteni.
Törvényi előírás, hogy az alakuló ülést a legidősebb képviselő, mint korelnök vezeti az elnök
megválasztásáig.
A napirendijavaslat elöterjesztése előtt megállapította, hogy a 7 képviselö közül 7 főjelen van,
tehát az alakuló ülés határozatképes.

Az alakuló ülést megnyitotta.

Az egyszerű szótöbbséghez, amely a jelenlévő képviselök több, mint a fele, 4 szavazat, a
minösített szótöbbséghez, ami a megválasztott képviselők több, mint a fele, szintén 4 szavazat
szükséges.
A képviselök az alakuló ülés meghívójával együtt megkapták a napirendijavaslatot.
Megkérdezte képviselőtársait, van-e valakinek napirendet módosítójavaslata?

Napirendet módosító javaslat nem hangzott el.

Rádler Józsefné korelnök

Szavazásra bocsátotta a napirendijavaslatot.



A közgyűlés 7 igen, egyhangú szavazattal a következő napirendet fogadta el:

1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Területí Választási Bizottság tájékoztatója
Győr-Moson-Sopron vármegyében a horvát területi nemzetiségi önkormányzati
képviselők választásának eredményéről.
EIőadó: dr. Mester László, a Területi Választási Bizottság elnöke

2. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat tagjainak
eskütétele.

3. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat elnökének
megválasztása.

4. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat elnök-
helyettesének megválasztása.

5. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Szervezetí
és működési szabályzatának módosítása.
Előadó: a közgyűlés elnöke

NAPIREND TÁRGYALÁSA

1. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme ei Területi Választási Bizottsá tá'ékoztató'a G őr-
Moson-So ron várme ében a Horvát területi nemzetisé i önkormán zati ké viselők

választásának eredmén éről.

Rádler Józsefné korelnök

Felkérte dr. Mester László urat, a Győr-Moson-Sopron Megyei Területi Választási Bízottság
Elnökét, hogy ismertesse a horvát területi nemzetiségi önkonnányzati képviselők választási
eredményét tartalmazó összesítő jegyzőkönyv adatait.

dr. Mester Lászlő a G őr-Moson-So ron Me ei Területi Választási Bizottsá elnöke

Köszöntötte a Györ-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Közgyűlés újonnan megválasztott
tagjait, a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Önkormányzat munkatársait, és ajelenlévőket.
Tájékoztatta a közgyűlést, hogy a 2024. június 9-én megtartott helyi nemzetiségi
önkormányzati képviselők választásán a Győr-Moson-Sopron vármegyei horvát
önkonnányzati képviselők választásának eredményét a választási eljárásról szóló 2013. évi
XXXVI. töryény 329. § (2) bekezdésében meghatározott jogkörénél fogva a Győr-Moson-
Sopron Vármegyei Területi Választási Bizottság állapította meg, 42/2024. (VI. 12. ) TVB számú
határozatában.

A határozat mellékletét képezö eredményjegyzőkönyv tartalmazza, hogy a választáson a
szavazóként megjelent választópolgárok száma 1316 fö volt.
A választáson induló Magyarországi Gradistyei Horvátok Egyesülete 632 szavazatot kapott,
míg a Hrvati-Horvátok Egyesülete 605 szavazatot kapott.
Ennek alapján az alábbi személyek szereztek mandátumot a közgyűlésben:
Pilsits Mária



Tóth-Novák Renáta, Megyimóri Dóra, Rádler Józsefné, Payrits Marianna, Grubits Ferenc,
Schmatovichné Radits Klaudia Eva.

A határozat ellen ajogorvoslati határidőn belül nem érkezett fellebbezés, ezért a határozat 2024.
június 15-én 16.00 órakorjogerőre emelkedett.
Gratulált a képviselőknek ésjó munkát kívánt nekik.

Rádler Jőzsefné korelnök

A horvát területi nemzetiségi önkormányzati képviselők megválasztásával kapcsolatban
elhangzott tájékoztató alapján a következő határozatijavaslatot terjesztette a testület elé:

Határozati javaslat

A Györ-Moson-Sopron Vármegyei Hor^át Nemzetiségi Onkormányzat Közgyűlése a Györ-
Moson-Sopron Vármegyei Területi Választási Bizottság elnökének tájékoztatóját a horvát
területi nemzetiségi önkonnányzati képviselők megválasztásáról hidomásul veszi.

Rádler Józsefné korelnök

Szavazásra bocsátotta az ismertetett határozatijavaslatot.

A közgyűlés 7 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

40/2024. .08. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése a
Győr-Moson-Sopron Vármegyei Területi Választási Bizottság elnökének tájékoztatóját a
horvát területi nemzetiségi önkormányzati képviselők megválasztásáról tudomásul veszi.

Határidő: 2024. október 8.
Felelős: Rádler Józsefné korelnök

2. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme ei Horvát Nemzetisé i Onkormán zat ta 'ainak

eskütétele.

Rádler Józsefné korelnök

A nemzetiségekjogairól szóló törvény szerint a nemzetiségi képviselö az alakuló ülésen esküt
tesz.

Tájékoztatom a megjelenteket, hogy az alakuló ülést megelőzöen megtartott megbeszélés
szerint a képviselők az esküt magyar nyelven teszik le, az eskü kivevője a Területi Választási
Bizottság elnöke.
Kérte képviselötársait, álljanak fel az eskü letételéhez.

A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat tagjainak eskütétele (az
eskütélről ajegyzökönyv aközgyűlésjegyzökönyvéhez csatolva).

3. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme ei Horvát Nemzetisé i Önkormán zat elnökének
me álasztása.
EIőadó: Rádler Józsefné korelnök



Rádler Józsefné korelnök

Az alakuló ülés egyik feladata a területi nemzetiségi önkormányzat társadalmi megbízatású
elnökének megválasztása.
Az elnök személyére bármely képviselő tehetjavaslatot.

Kérte, hogy az elnök személyére tegyék meg a képviselők ajavaslatot.

Pa rits Marianna ké viselő

Elnöknek Grubits Ferencetjavasolta.

Tóth-Novák Renáta ké viselő
Pilsits Mária képviselőtjavasolja elnöknek.

Egyébjavaslat az elnök személyére nem hangzott el.

Rádler Józsefné korelnök

Megkérdezte ajelölteket, hogy ajelölést elfogadják-e és kémek-e zárt ülést?

Grubits Ferenc ké viselő

Ajelölést elfogadta és nem kért zárt ülést.

Pilsits Mária ké viselő

Ajelölést elfogadta és nem kért zárt ülést.

Rádler Józsefné korelnök

Az elnökjelöltekek neve ismert, az elnök személyéröl a szavazáshoz minősített szótöbbség
szükséges.

A következő határozatijavaslatot terjesztette a testület elé :

Határozati javaslat

A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat képviselötestülete
2024. október 8-án Grubits Ferencet megválasztja a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkormányzat elnökévé.

Rádler Józsefné korelnök

Szavazásra bocsátotta az ismertetett határozatijavaslatot.

A közgyűlés 3 igen szavazattal és 2 ellenszavazattal nem fogadta el a határozati javaslatot,
mivel a minősített többség nem volt meg.

Rádler Józsefné korelnök

A következö határozati javaslatot terjesztette a testület elé :

Határozati javaslat



A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat képviselötestülete
2024. október 8-án Pilsits Máriát megválasztja a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkormányzat elnökévé.

Rádler Józsefné korelnök

Szavazásra bocsátotta az ismertetett határozati javaslatot.

A közgyűlés 4 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással a következő határozatot
hozta:

41/2024. X.08. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetíségi Önkormányzat képviselőtestülete
2024. október 8-án Pilsits Máriát megválasztotta a Győr-Moson-Sopron Vármegyei
Horvát Nemzetiségi Önkormányzat elnökévé.

Határidő: 2024. október 8.
Felelős: Rádler Józsefné korelnök

Rádler Józsefné korelnök
El szeretné mondani, hogy az elnökkel kapcsolatban nagyon nehéz dilemma előtt álltunk, hogy
ideadjuk a szavazatunkat a mai ülésen. Mindkét jelöltet ismerjük olyan szempontból, hogy a
velük való kapcsolat tényleg barátijó kapcsolat, mindkétjelölt, akik voltak, mind a kétjelölt
munkája alapján valóban megérdemli idézőjelbe téve azt, hogy elnök legyen, viszont én úgy
gondolom, hogy Pilsits Máriára azért esett az én választásom személy szerint, mert az utóbbi
egy évben itt dolgoztunk együtt a közgyűlésen, láttam, hogy a munkáját hogyan végzi, láttam
azt, hogy mermyi segítséget adott olyan esetekben, amikor nem tudtunk előre lépni. En úgy
gondolom, hogy itt valamennyien azért ülünk itt és azért vagyunk itt, hogy az általunk képviselt
tagjainkat itt a közgyűlésben képviseljük, az ő akaratukat érvényesítsük, illetve az egész horvát
közösségért mindent meg kell tennünk, és remélem, hogy annak ellenére, hogy két csapat, a
hrváti és a gradiscsei horvátok indultak a listán, én úgy gondolom, hogy akik idekerültünk,
nekünk kutya kötelességünk a horvátságot képviselni, és lehetőleg úgy, hogy békében,
egymással együtt dolgozva és egymással együtt tevékenykedve. Én ezt szerettem volna
elmondani.

A vármegyei horvát közgyűlés megválasztott elnökének átadom a közgyűlés további vezetését.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Megválasztott elnökként tisztelettel köszöntötte az alakuló ülésen megjelenteket.

4. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme
hel ettesénekme álasztása.

ei Horvát Nemzetisé i Önkormán zat elnök-

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

A nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény szerint a közgyűlés saját tagjai
közül az elnök helyettesítésére társadalmi megbízatású elnökhelyettest választ.
Megkérdezte, hogy van-ejavaslat az elnökhelyettes személyére.



Pa rits IVIarianna ké viselő

Én azt szeretném megkérdezni a három legfíatalabb képviselőtől, hogy van-e olyan tervük,
hogy később elnökök legyenek.

Schmatovichné Radits Klaudia Éva ké viselő
Nekem nincs ilyen tervem, viszont akit én, tehát mi azért úgy ismerjük egymást, és szerencsére
mindenkit azért, mert régóta a Marika néni is, és én ismerek egyet közülünk, Tehát a Megyimóri
Dorkáról azt kell tudni, hogy egy szenzációs csaj, az üzleti életben, az iskolai életben, a falusi
életben. Én őt nagyon jó elnöknek tartanám, nem tudom, hogy ő mit gondol róla, azért aki itt
ismeri a Dorkát, ő tudja, hogy a Dorka milyen. En azt gondolom, hogyha olyan szellemben
menne a nemzetiségi önkormányzat, akkor lehet, hogy tanulnának tőlünk a vármegyénél. Ha ez
sikerül, ha nem, nem tudom én, akkor az elnökasszonynak rendben van, hogy esetleg fontolja
meg, hogy alelnökségre, hogyha majd megtanulja, és hogy ebbe is beleszokik, mert azért ez
egy egész más világ, mint az üzlet. Ugyhogy nekem ez lenne ajövö.
En Megyimóri Dórátjavasolom elnök-helyettesnek.

Me imóriDóraké viselő

Bocsánat, egy pár szót szólnék, válaszolni kell. Nagyon szépen köszönöm, Klaudia már
megkeresett korábban én mondtam, hogy nagyon szépen köszönöm, és nagyon büszke vagyok
rá, hogy ő ezt így gondolja, és hogy alkalmasnak tart erre, de én mondtam, hogy én továbbra is
Marika nénit támogatnám ebben, és én szeretnék tanulni, hogyha lehet. Tehát én nagyon
támogatom a horvátságot. Én azért indultam, és azért egyeztem bele ebbe, hogy egyáltalán
képviselö legyek, akár helyi, akár ezen a szinten is, mert nekem a lényeg és a fontos az, hogy a
horvátság mint olyan megmaradjon, és én nem szeretnék választani sem az egyik, sem a másik
oldal között, mert nekem az a lényeg, hogy együtt tudjunk dolgozni, és együtt tudjunk
eredményeket elémi, mert a széthúzással csak szétesünk. Tehát hogy én ebben tudok támogatni
mindenkit, akinek ez az iránya, az mellé szívesen mellé állok.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Köszönöm szépen, a fiatalításra mi is gondoltunk, úgyhogy énjavasolom Tóth Novák Renátát
elnök-helyettesnek. Meg is tudom indokolni, több mint egy éve dolgozott a megyei területi
közgyűlés munkájában megismerte és ö el is vállalja. En is megkérdeztem a Megyimóri Dórit,
hogy vállalja-e, elfogadom az indokait, mert amikor arról volt szó, hogy jelöltnek feltesszük a
listára a választások előtt Dórit is, akkor nagyon sok kérdés volt tölem, hogy miért támogatod,
mikor nem is tudjuk, ki ő. Tehát nagyon sokan nem ismerték, mert nem dolgozott végig. Tehát
a kimlei rész, az óvári, meg a többiek, meg a pedagógusok ismerték, de egy fix községi
kultúrcsoportnál még neki nem volt olyan neve, és ezért is javaslom én, és biztos, hogy
kifejlődik ebben az öt évben egy elnök és egy elnökjelölt a fiatalság körében, aki majd nagyobb
elánnal fog dolgozni. De visszatérve én is köszönöm a bizalmat, megpróbálok, ahogy eddig is
a megyén, a területen túlnézni, tehát a tíz önkormányzat részemről egyforma, nem ragadunk
meg egy falutáblánál, hanem ugyanúgy a területnek a horvát nemzetiségi érdekeit, céljait fogjuk
képviselni ebben az új ciklusban is. Akkor énjavasolnám, mivel ez ugyanúgy működik, mint
egy magyar önkormányzatnál az önkormányzati törvény szerint, hogy az elnökhelyettes
ugyanaz, mint az alpolgármester, egy bizalmi állás, egy bizalmi beosztás a polgármestemek,
nekem is egy bizalmi beosztás, és ezért ezzel az indokkal javasolnám Tóth Novák Renátát
elnökhelyettesnek az új közgyűlésben. Megkérdezem, van-e az elhangzott 2 javaslaton kívül
másikjavaslat.

Egyébjavaslat az elnökhelyettes személyére nem hangzott el.



Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Megkérdezem Megyimóri Dóra és Tóth-Novák Renátajelölteket, hogy elfogadják-e ajelölést
és kémek-e zárt ülést?

Me imóri Dóra ké viselő

Ajelölést elfogadta és nem kért zárt ülést.

Tóth-Novák Renáta ké viselő
Ajelölést elfogadta és nem kért zárt ülést.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Az elnökhelyettes jelöltek neve ismert. Egy elnökhelyettest lehet választani, személyéről a
szavazáshoz minösített szótöbbség szükséges. Szavazásra bocsátotta Megyimóri Dóra
személyét.

A következö határozatijavaslatot terjesztette a testület elé:

Határozati javaslat

A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése 2024.
október 8-án Megyimóri Dórát megválasztja a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkormányzat elnökhelyettesévé.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta az ismertetett határozatijavaslatot.

A közgyűlés 4 igen szavazattal és 3 tartózkodással a következö határozatot hozta:

42/2024. .08. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése 2024.
október 8-án Megyimóri Dórát megválasztotta a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkormányzat elnökhelyettesévé.

Határidő: 2024. október 8.
Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Mivel a minősített többség meglett, ezért a másikjelöltről már nem szavaznak.

5. na irendi ont
A G őr-Moson-So ron Várme ei Horvát Nemzetisé i Önkormán zat Szervezetí és
működési szabál zatának módosítása.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

A kiosztott elöterjesztés tartalmazza a szeryezeti és működési szabályzat módosítására irányuló
javaslatot.
A Pénzügyi Bizottság létrehozása a területi nemzetiségi önkomiányzatoknál már nem kötelező,
ezért az SZMSZ-ben módosítani kell az erre vonatkozó szabályokat, de az bennmarad, hogy a
nemzetiségi önkormányzat közgyűlése bizottságot vagy bizottságokat létrehozhat. Tehát



bánnikor szükség lesz a közgyűlés működéséhez a bizottságokra, vagy egy szakmai bizottság,
vagy egy ad hoc bizottság, bármikor választhatunk. Es a bizottságnak a feladata is megvan a
kettes pontban, hogy ha megalakítjuk ezt a bizottságot, akkor a közgyűlés feladatkörében lévő
testületi döntéseknél lehet adni nekik más ráruházott hatáskörben döntésijogot, de ezt minden
esetben a közgyűlés felülvizsgálja.
Emellett az 1. számú mellékletben a képviselők nevei átvezetésre kerülnek az SZMSZ-ben.
A kiosztott előterjesztés tartalmazza a határozatijavaslatot.
Megkérdezte, hogy van-e kérdés, hozzászólás.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A közgyűlés 7 igen, egyhangú szavazattal a következő határozatot hozta:

43/2024. ÍX. 08.) HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetíségi Önkormányzat Közgyűlése a
Szervezeti és Működési Szabályzatát az alábbiak szerint mődosftja:

1. Szervezeti és Működési Szabályzat VII., a nemzetiségi önkormányzat bizottsága c.
fejezetében az 1. és 2. pont az alábbiak szerint módosul:

l. /A nemzetiségi önkormányzat közgyűlése bizottságot (bizottságokat) hozhat létre.
2. /A bizottságfeladatkörében előkészítí a testület döntéseit. A közgyűlés által ráruházott
hatáskörben döntési joga lehet, e jogkörében hozott döntéseit a közgyűlés
felülvizsgálhatja.

2. A Szervezeti és Működési Szabályzat X., Ellenőrzés c. fejezetben a 3. pont hatályon
kívül kerül.

3. A Szervezeti és Működési Szabályzat 1. sz. Mellékletében a 2024. évi nemzetiségi
önkormányzati választáson megválasztott képviselők névsora átvezetésre kerül.

A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Honrát Nemzetiségi Onkormányzat Közgyűlése a
Szervezeti és Működési Szabályzatának egyéb rendelkezéseit- mivel azok a hatályos
jogszabályi rendelkezéseknek megfelelnek és részletesen szabályozzák a nemzetiségi
önkormányzat működését - hatályában fenntartja.

Határidő: 2024. október 8.
Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Ivanics Ferenc a G őr-Moson-So ron Várme ei Köz űlés alelnöke

Sok szeretettel köszöntöm a Győr-Moson-Sopron megyei önkormányzat nevében a
megválasztott képviselőket, megválasztott elnök asszonyt, elnökhelyettes asszonyt. A megyei
önkormányzat mindig is odafigyelt a nemzetiségre. Korábban, mikor még az önkormányzat
rendes és normális méretben működött, akkor nemzetiségi alapot is működtettünk és támogatást
tudtunk nyújtani. 2000 óta, az ezredforduló óta létezik az a nemzetiségi nap, ahol megpróbáljuk
egy napon összegyűjteni a megyei nemzetiségeket. Akkor, amikor indultunk, akkor még



megyében 13 önkormányzat működött, és tulajdonképpen ennek a tizenháromféle nemzetiségi
önkormányzatnak volt a találkozója. Az évek alatt ez sokféleképpen alakul, a megyei
önkonnányzat működési területe is szűkült, és közben létrejött. Ez még abban az időben volt,
amikor nem létezett a területi önkonnányzatiság a nemzetiségi önkormányzatokat illetően, azt
hiszem, csak 2008-tól van, és ilyen módon a megye már akkor támogatta a megyei szintű
kapcsolatokat. Jelen pillanatban a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Önkormányzat a törvény
adta keretek között a megyei nemzetiségi önkormányzat működési hátterét biztosítja, és a
nemzetiségi napot továbbra is fenntartjuk. Ugye Pető Péter kollégám értéktáros munkájába
tartozik ez bele, és ennek kapcsán az ő nevükben is szeretném megköszönni a horvát kisebbségi
önkormányzat eddigi együttműködését és kiváló hozzáállását a Nemzetiségi Nap
megrendezéséhez, és hát reméljük, hogy egyre több és több ilyen rendezvényt tudunk ajövőben
is lebonyolítani, és még szorosabb lesz a kapcsolat. Elnök úr nevében jó munkát kívánok. Ő
nem tud itt lenni, hogy a polgármesteri, korábbi polgármesteri teendőből következően most van,
ma meg holnap van az átadás-átvétel, úgyhogy ezért nem tud itt lenni, ezért velem kellett, hogy
beérje mindenki. Jó munkát kívánok a horvát nemzetiségi önkormányzatnak.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Köszönjük alelnök úmak.
Az Országos Horvát Nap november 9-én lesz Szombathelyen, majdjön a körlevél, ha meglesz
az összes elnök a helyi önkormányzatoknál, akkor kimennek a körlevelek, Szombathelyen lesz,
és nagyon kevés a befogadóképessége a teremnek, csak 380 fö, és mivel mi vagyunk a fogadók,
nekünk kell úgy szervezni, hogy kapunk egy létszámot, ami regisztrációhoz lesz kötve, tehát
nem lehet, hogy én úgy gondolom, hogy - mit tudom én - Mosonmagyaróváron fölülnek
ötvenen, és bemennek az ünnepségre, hanem a megye fogja koordinálni és ki fogjuk ími, hogy
mind a tíz önkormányzatnál hány ember jöhet az országos horvát napra, valamint olyan
feladatunk is lesz, mivel rendezők vagyunk, hogy a csapatoknak süteményt is kell vinni a
rendezvényre, de ezt majd amikor már meglesz a tíz önkormányzati elnök, akkor már őket is
értesítjük, de itt szóltam nektek. Tehát amikor én kiírom a levelet az önkonnányzatok
elnökeinek, ugyanúgy ott vannak a képviselő tagok is, tehát ök is e-mailen mindent meg fognak
kapni. Tehát ez az első olyan, amivel foglalkoznunk kell, és a legközelebbi ülés marad a szerdai
napunk, tehát arra kérek mindenkit, ez bevált, szerdai napunk, és akkor délután 1 óra körül, és
a legközelebbi tervezett ülésünk november 6-a délután 13.00 órakor. Es akkor erre is majd írom
a lényeget, itt a képviselőknek csak annyi, hogy megy a levél majd, hogy az adventi
ünnepségekre a pályázati támogatásokat be lehet adni. Ezeknek megvan a feltétele, a pénzügyi
feltétele itt az önkormányzatnál, tehát van egy adatlap kérö, minden esetben kellenek a bevételi
oldalak, kiadási oldalak és az árajánlat, és ha valamelyik önkormányzat először adja be a
pályázatot, ez általában minden év eleje, de ha év közben is valaki először adja be a pályázatot,
akkor egy összeférhetetlenségi adatlapot is ki kell tölteni az elnök személyében. Es ezeket úgy
kell intézni, hogy az ülés előtt minimum egy nappal postán az iktatás miatt, valamint e-mailen
nekem és az önkormányzati irodának elküldeni. Köszönöm szépen!

Tájékoztatta a testület tagjait, hogy az ülésekröl készült jegyzőkönyveket az elnöknek és egy
képviselőnek kell aláímia. Javasolta a jegyzökönyv hitelesítésére Tóth-Novák Renáta
képviselöt.

Szavazásra bocsátotta ajavaslatot.

A közgyűlés 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta ajegyzökönyv hitelesítőjének Tóth-Novák
Renáta képviselöt.
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Az alakuló ülés végére értünk. Megköszönte a részvételt, a további munkához eredményes
együttműködést kívánt, az alakuló ülést bezárta.

Győr, 2024. októberl4.
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